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Írásbeli választ igénylő kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„A hazai nagyprojektek NFM általi felülvizsgálata hogyan érinti a környezetvédelmi beruházásokat ,
azaz kerülnek-e törlésre azok? ”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

2010. július 6-án írásbeli kérdéssel fordultam önhöz, melyben a nagyprojektek esetleges
leállítására, annak hatásaira, belátható következményeire kérdeztem rá .

Miniszter Úr válaszából kiderül, hogy a Fellegi Tamás, nemzeti fejlesztési miniszter által bejelentet t
felülvizsgálat kiterjed a KEOP nagyprojektjeire is, melynek keretében kaptak vagy kaphatnak
támogatást a környezetvédelmi nagyprojektek .

Válaszában ön is megerősíti, hogy a KEOP alapvető célja Magyarország fenntartható fejlődésének
elősegítése. A bennünket körülvevő környezeti és természeti rendszerek megóvása és körültekintő
fejlesztése az emberi életminőség javításának egyik alapfeltétele, és egyben a fenntarthat ó
gazdasági és szociális fejlődés meghatározó tényezője. A KEOP végrehajtását szolgáló
Akciótervekbe, és a meghirdetett pályázati felhívások támogatási feltételrendszerébe beépítésr e
kerültek a környezetvédelmi jogszabályokban és a környezetvédelmi stratégiákban el őírtak. A
projektek, a fejlesztések ezek betartása mellett kerülhettek támogatásra .

Az ön válaszából idézett kijelentések is alátámasztják, hogy a szóban forgó nagyprojektek a
fenntarthatóság és a környezetvédelem szempontjait szem el őtt tartják, illetve tartották, hiszen ezek
betartása mellett kerülhettek támogatásra .
Ennek ellenére, hogyan fordulhat elő, hogy ezeknél a projekteknél a leállítás akár eshetőlegesen is
szóba kerülhet. Mint környezetvédelemért is felelős miniszter, kérem önt, hogy álljon ki a
környezetvédelmi nagyprojektekért, hiszen néhány rövidtávú politikai cél érdekében, nem adhatju k
fel az ország hosszú távú fenntartható fejlődésének esélyét .

Tekintettel arra, hogy július 6-án feltett kérdésemre konkrétumokat nem válaszolt, így újbó l
kérdezem miniszter urat :



Milyen nagyprojekteket érinthet a kezdeményezése?Hogyan érintik a fenntartható fejl ődést a
nagyberuhÁ77sok leállításai? A nagyprojektek elnapolása érint-e Európai Uniós támogatást ? Mikor
fejeződik be a felülvizsgálat?

Bízom benne, hogy az elmúlt csaknem három hónapban minisztériumában érdemi munka folyt és
végre konkrét válaszokat kaphatok kérdéseimre .

Várom megtisztel ő válaszát!

Budapest, 2010 . szeptember 29 .
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Hr. Oláh 'Lajos ' '
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